
 

 

 

Referat for Lokalrådsmøde 
Dato:  Mandag den 20 Januar 2025 – klokken 19:30 til 21.00 
Sted: AIKC. 
Tilstede:     Anna Lis, Thomas, Peter H., Rikke, Lone. Peter B. og Søren A  
Afbud ;       Niels Villumsen 
Gæster :     Ingen 
 
Dagsorden for mødet : 
0. Godkendelse af referat fra seneste møde 
1. Årets idrætspris og den nye HÆK-pris. Ideer. 

2. Info: Årligt tilskud til Lokalrådet stiger nu til 10.000,- kr. 

3. Temamøde for Lokalrådene dato: Tirsdag den 8/4. Emner 
4. Nærdemokratikonference dato: Tirsdag den 28/10-25. 
5. Pulje til Lokalrådenes ønsker indenfor Outdoor.  
6. Info vedr. Smedehuset. Save 4. 
7. Status vedr. Nordea Fondens pulje AIKC og Søbredsudvalget. 
8. Brogruppen info - Helga S har genansøgt Plan og Vej udvalget vedr. en pulje til broen over     
    Tange Sø. 
9. Der skal laves en oversigt over byens kunstværker og der skal kortlægges om der er små  
    sorte informationstavler der skal udskriftets – jf. mail fra Anders Hartvig. 
10. Ideer til Årsmøde den 17 marts - overblik over det formelle? 
11. Ny dato for næste møde 
12. Evt. 
 
Ad.0. 
Referat fra møde 06 
Godkendt – i den version – som er indsat på (www.ansby.dk ): 
https://silkeborg.dk/demokrati/lokalraad-og-naerdemokrati/lokalraad/ans-groenbaek-lokalraad 
 
Ad.01. 
Lokalrådet vender tilbage næste år – vi kan ikke nå det indenfor den nuværende dead- line. 
 
Ad.02. 
Årligt tilskud kr. 10.000,-  
 
Ad.03. 
Lokalrådet forventer at være repræsenteret på mødet. 
 
Ad.04. 
Lokalrådet forventer at være repræsenteret på mødet. 
 
Ad.05. 
Bålhytte til Grønbæk (Søren T.),  Ans Cirkelwalk, (Rikke forestår kontakt ). Mobil overdækning ved 
det befæstede areal ved Ans Søbred. Rikke undersøger betingelserne for udbetalingerne. 
 
Ad.06. 
Smedehuset er erklæret som bevaringsværdigt – save 4 – medfører at der skal ske en politisk be-
handling.  Rikke har kontaktet Silkeborg Kommune ang. Lokalrådets holdning mht. at bygningen 
bør nedrives og ikke er værd at bevare. 
 
Ad.07. 
Rikke er i dialog med Sussi/AIKC mht. omdannelse af området ved skater installationerne. 
 

http://www.ansby.dk/


 

 

Ad.08. 
Der blev orienteret om status for projektet. 
 
Ad.09. 
Læsehesten ved Ans Skole, Kaagen ved AIKC, Soluret ved Ans Søbred. Springvand og figur ved 
Finderupsparken. Anna Lis ser på det. 
 
Ad.10. 
Lone , Rikke og Søren er på valg. 
Annonce er med i Fællesnævnerens næste udgave. 
Søren sørger for senest den 03 marts : Opslag på Forum og Lokalrådets hjemmeside. 
Rikke præsenterer hovedemner til beretningen på næste møde. 
 
Ad.11. 
Mandag den 03 marts.  
 
Ad.12. 
Peter orienterede om status for Håndværkervej.  
Rikke orienterede om ordningen for el.- dele-cyklen – der kan ansøges ved Region Midtjylland. 
 
 
 
 
Ekstra ved Ad. 05 Tilføjet efter mødet. 
”Jeg skulle undersøge vedr. udbetaling af penge fra den nye Outdoor pulje. Her er svar: 
Der menes det, at vi ikke udbetaler tilskud før vi er sikker på, at projektet bliver/er gennemført. 
Det kan – som du skriver – godt være via en ordrebekræftelse. Det vil dog altid være en 
vurdering fra projekt til projekt. Hvis det bliver relevant hos jer, så kan vi tales ved om det.” 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


